
NA SEJI OBČINSKE SKUPŠČINE

Beseda o okolju
Delegati so razpravljali tudi o financiranju
krajevnih skupnosti

Osnutek družbenega dogovo-
ra o financiranju krajevnih skup-
nosti na območju Ijubljanskih
občin so delegati bežig. obč.
skupščine na svoji decembrski
seji podprli. Čeprav so imeli pre-
cej pripomb, so menili, da je bo-
Ije sprejeti zasilen družbeni do-
govor, kot pa ostati še leto dni
brez njega.

Kot je bilo večkrat poudarjeno
v razpravi, se je od osnutka druž-
benega dogovora o financiranju
krajevnih skupnosti predvsem
preveč pričakovalo; namreč to,
da bo čez noč rešil kup težav in
na primer zagotovil precejšnja
sredstva za financiranje krajev-
nih skupnosti. Vendar idealnega
družbenega dogovora, kot so
povedali delegati, ni in zato je
pač najbolj smotrno sprejeti po-
nujenega. Osnutek je namreč
največ, kar je za zdaj v Ljubljani
mogoče doseči, hkrati pa je za-
dovoljil tudi večino pripomb, ki
so jih lani Bežigrajčani uveljavili
v mestni skupščini, je poudaril
sekretar občinske konference
socialistične zveze Boris
Honzak.

Predsednik skupščine občine
Ferdo Lužar je razpravo zaključil
z besedaml. da kljub vsem pri-
pombam (teh je bilo precej že
v postopkih pred skupščtnsko
sejo) kaže družbeni dogovor
sprejeti, tudi zato, ker bi sicer
zavrli celotni postopek.

Delegati so tudi podprli poro-
čilo o uresničevanju programa
nalog in finančnega načrta Ijub-
Ijanskega sklada stavbnih zem-
Ijišč; gre za dokument, ki se na-
naša na letošnjih prvih devet me-
secev z oceno realizacije do kon-
ca leta. Ob tem je bilo slišati, da
bi morala poročila v prlhodnje
vsebovati tudi natančnejše fi-
nančne in druge opredelitve.

Po konfianem skupnem zase-
danju pa je v posameznih zborih
tekla beseda še o najbolj perečih
problemih s področja varovanja
in izboljševanja okolja v bežigraj-
ski občini. Večina razpravljalcev
je pohvalila poročilo o programu
sanacije in povedala, da je dobro
pripravljeno in razumljivo napi-
sano. Njihove pripombe so se
nanašale na vire onesnaževanja
voda, pri čemer so omenjali tudi
opuščene vodnjake, ki se pogo-
sto spreminjajo v odlagališču od-
padkov in zato lahko postanejo
leglo narazličnejših bolezni; pri
tem bi morali biti previdnejši, so
opozarjali.

Med onesnaževalci zraka so
v razpravi opozorili med drugim
tudi na delovno organizacijo
Mladinska knjiga (gre za emisije
škodljivih snovi, ki so posledica
tehnološkega postopka tiska) in
na tiskarno ČGP Dela. Zrak pa
onesnažujejo tudi številne lokal-
ne kotlarne. Eden od razpravljal-
cev je predlagal, da bi v Ljubljani

kazalo podpreti zahtevo po kvali-
tetnejših gorivih, saj bi na ta na-
čin prihranih marsikateri dinar za
čistilne naprave. Podprli pa so
tudi predlog, da tiste delovne or-
gamzacije, ki so že sprejele sa-
nacijske programe, oprostijo
združevanja sredstev (po samou-
pravnem sporazumu o temeljih
plana območne vodne skupno-
sti), vendar pod pogojem, da de-
nar v celoti vlagajo v varovanje in
izboljševanje okolja.

Delegati bežigrajske skupšči-
ne so podprli še predlog sklepa
o pristopu k družbenemu dogo-
voru o ustvarjanju pogojev za
razvoj mestnega in primestnega
prevoza potnikov. Ob tem (e
predsednik bežigrajske občinske
konference SZDL Vlado Barabaš
pripomnil, da podpira ta doku-
ment, če bo vsaj malo pripomo-
gel h kultumejšemu prevozu
v mestu, da pa je prepričan, da
takšnega dokumenta prav nič ne
potrebujemo. A.V.


